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24.04.2016 

 
 
Martin Samsing _A_  
    
Helene Holm  _X_ 
  
Henrik Stenkil  _X_  
  
Rikke Monroy   _X_   
 
Hanne Bang   _A_   
 
Lizzette Gudmann _X_ 
 
Tina Brødsgaard _A_ 
 
Rasmus Jakobsen _Barsel_ 
 
Sune Jeppesen _X_  
 
Jonas Kleis  _X_ 
 
Asger Gimsing  _X_ 
 
Claus Møller  _X_ 
   
      
  
                               
 
Politikker: 
Trine Græse  _A_ 
 
 
 

 
 



 

J. nr. 85.15.15Ø54 
Sag: 2008/03387 045 

 
 
 
 
 

 
Skolebestyrelsesmøde torsdag d. 27.04.2017 kl. 18:00 – 20:30 i personalerummet  
           Spisning under mødet 

 

Nr. Afsat 
tid 

Emne Bemærkninger 

01 20 
min 

Meddelelser 
a) eleverne  
b) lærere og 
pædagoger 
c) ledelsen  

 
a) 8. Klasserne glæder sig til de skal på lejrskole. Generelt en 

god stemning på skolen.   
b) Fagfordelingen for det kommende skoleår er gået i gang. 

Første møde har været afholdt, og vi er kommet ok fra 
start. Der er lidt røre i forhold til den kommende bespa-
relse, jvnf. Punktet økonomi.. Samme billede gør sig 
gældende for pædagogerne 

c) Vi har haft to besøg i ugen; Michael Mariendal og Challen-
ging Learning i forbindelse med 3k samarbejdet om Syn-
lig læring og en besigtigelsestur med repræsentanter fra 
BUU og forvaltningen. Her var emnet mulighederne for 
et mere udvidet samarbejde på tværs af klasserne på 7. 
Årgang. Rynkebyløbet forløb rigtig godt; der var en dej-
lig stemning, og eleverne lod til at nyde dagen 

02 15 
min 

KPI  Tallene blev gennemgået. Udgifterne til vikarer kræver opmærk-
somhed. 
 

03 20 
min 

Timeforde-
lingsplan for 
kommende 
skoleår 

Timefordelingsplanen for det kommende skoleår skal besluttes.  
Det foreslås, at vi læner os op ad de vejledende timetal fra under-
visningsministeriet, men at ingen fag har under 30 timer pr. år.  
Se bilag A og B  
 
Beslutning: Vi følger ministeriets timefordelingsplan. Vi drøftede i 
den forbindelse hvordan vi bedre udnytter mulighederne med flek-
sible skemaer, således at vi ikke oplever at der undervises i enkelte 
fagfaglige fag i 0,5 time om ugen.  

04 40 
min 

Budget Budgettet for indeværende skoleår godkendes.  
Annette og Claus skal til handleplansmøde d. 26. April. Handlepla-
nen fremlægges sammen med budgettet. 
 

Budgette godkendes, med den medfølgende handleplan, som bety-
der at to barselsstillinger ikke genbesættes med løses internt, 
og at en funktion som støttepædagog ikke længere oprethol-
des, blandt andet fordi en elev som modtager støtte forlader 
skolen til sommer 
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05 40 
min 

iPad reg-
ler/retnings-
linjer 

 
Vi ønsker tydeligere retningslinjer om brugen af iPads, herunder 
reglerne for erstatningsansvar. Dermed en drøftelse af bilag C. 
Vi drøftede de vedsendte retningslinjer. Dokumentet viderebehand-
les med skolebestyrelsens input, og gøres klar til offentliggørelse 
 
Derudover en god drøftelse om brug af iPads i pauserne. Hvordan 
kan det mindskes?  
 
Skolen afsætter i år kr. 165.000 til reparation af iPads, hvorfor det 
er vigtigt med en præcisering af erstatningsansvar ved bortkomst og 
ødelæggelse. 
Det besluttedes at skolen abejder videre med at gøre retningslin-
jerne tydelige og brugbare, og at de derpå tages i brug 
 

06 15 
min 

Evt Der er trafikafvikling på tirsdag 
 
Til kommende dagsorden vil vi gerne drøfte mulighederne for frivil-
lige i skolen. 

 
 


